
 

 
                                                                                        

          

                                 

Bestyrelsesmøde tirsdag d.9.november, 2021, kl.16.15 – 17.45 

  
Deltagere i mødet:  

 Alle 

  

  
Dagsorden: Dorthe  

1. Økonomi / personale  

Status – orientering. 

DH: Regner med at komme ud med et overskud 

omkring 200.000 - men vi skal også gerne ligge 

der omkring. 

Fremover: i år får vi øk. Tildelt efter 82 elever - 

næste år får vi kun til 76. Fra 2023 ser det bedre 

ud igen 

Pedelsituationen gør at forvaltningen har udmeldt 

at vi mister 80.000. DH arbejder fortsat med 

sagen. 

Personale status: nyansat Louise som lærer, 

Mads ansat som vikar for Camilla. 

Malene ansat som støtte person nogle timer pr. 

uge. 

Betina ansat som tilkalder vikar. 

2. Trivselsundersøgelse  DH: det ser rigtig fornuftigt ud. Dog skal vi være 

OBS på tryghed, ro i undervisningen og at 

lærerne er klar i lokalerne når det ringer. 

3. Fællesbestyrelse i helheden?  Valgperioden til skolebestyrelsen (nu 4 årig) - 

man kan søge om en anden måde. Skal på 

dagsordenen næste gang. 

Fællesbestyrelse: også på igen næste gang. Vi er 

måske ikke der endnu - men strukturen kan godt 

ændres/diskuteres. 

4. Tværfagligt samarbejde mellem 

enhederne. 

DH: forskellige forslag/muligheder som pæd.råd 

er fremkommet med; Motionsdagen, Literacy 

and numeracy, Høstfest, Klippe-klister dag, 

”legetante-eftermiddag”, bytte indsk m. 

børnehaverne, 6. kl. udlånes til fx oplæsning, 

musical. 



DH: Vi kunne også overveje ”forældre 

undervisnings lørdag” - som vi har prøvet engang 

for længe siden. 

Best. foreslår også at 6. kl. kan være 

ambassadører fx via små videoer. Derudover 

synes best. at ovenstående forslag er nok til at 

begynde med. 

5. ”Nyorganisering af det specialiserede 

område” - orientering  

 Alle høringssvarene - også fra os - medførte at 

nyorganiseringen er skudt til hjørnespark - men 

den pudses af igen og sendes herefter kun i 

begrænset høring, som ikke inkluderer os. 

 

6. Fremtidige forældremøder og skole-hjem-

samtaler. 

Forældremøde: Strukturen er okay. Tænke mere 

på dialog frem for information - evt. (igen) bruge 

nogle dilemma kort el. lign. Foredrag udefra - når 

der er råd. 

Skole-hjem: Som nu + engelsk med ved en af 

samtalerne i 6. kl. 

7. Evt - Næste møde: 14/12 med efterfølgende 

julefrokost.  

- Kostpolitik på næste gang 

- Skoleindskrivning mellem 24/1 og 7/2. inf. 

Intro/info møde d. 11/1 

- Nationale er/bliver afløst af noget mere 

(brugbart) færdighedstest - og kun i dansk og 

matematik + frivilligt i andre fag 
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